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Jednym z głównych bohaterów grudniowych plotek transferowych jeśli

chodzi o Romę był młody gracz Crveny Zvezdy, Filip Jankovic. Aby poznać

obecną sytuację, portal gazzettagiallorossa.it skontaktował się z agentem

piłkarza, Emanuele Marchettim.

 

Kierunek Jankovic-Roma wydaje się być ochłodzony?

- Tak, rzeczywiście.

 

Z jakiego powodu?

- Problem jeśli chodzi o Filipa jest jeden: jego status spoza UE. Roma nie posiada

wolnych miejsc i z tego powodu nie może go pozyskać. Gdy tak się dzieje,

niemożliwym jest doprowadzić operację do końca.

Kontakty z kierownictwem Giallorossich zamknięte?

- Rozmawiam z Sabatinim o innych sytuacjach. Jeśli chodzi o Jankovica, nie było

kontaktów od około miesiąca.

 

Transakcja zerwana?

- Tak naprawdę z Romą rozmawiał tylko zawodnik. Widzieli go, wiedzieli ile kosztuje,

jednak koniec końców ze względu na jego status spoza UE, nie zrobiono nic więcej.

 

Zespoły, które obserwują Jankovica?

- Jest wiele zespołów, które śledzą gracza. Z jedną w szczególności negocjujemy i

jesteśmy w zaawansowanej fazie.

 

Włoska czy zagraniczna?

- Włoska....jednak nie mogę podawać nazwy.
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Dla gracza Roma była pierwszym wyborem...

- Roma jest fascynacją dla każdego gracza, tak jak również Napoli, Inter, Milan i

Juventus.
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